
 
 

 

Studienævnet for 

Forretningsudvikling og 

Teknologi  

 

 
 

 
 

Side 1/3 

 

Medlemmerne af Studienævnet for Forretningsudvikling og Teknologi  

 

Referat af ekstraordinært møde i Studienævnet for  

Forretningsudvikling og Teknologi  

  

Tid: Tirsdag den 28. april 2020, kl. 12 - 13  

Sted: Skype 

 

 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af omlægning af sommereksamener 2020 

Bilag 1a: Sagsfremstilling, omlægning af eksamener, 2020, bilag 1b: Forslag, omlægning af 

eksamener, BDE, 1c: Forslag, omlægning af eksamener, GMM, 1d: Forslag, omlægning af ek-

samener, cand.polyt. 

 

Til stede:  

Lektor Hans Henrik Hansen (formand)  

Lektor Torben Tambo 

Adjunkt Marcus Tor Sommerbirk  

Lektor Jan Laursen (observatør)  

Lektor John Bang Mathiasen (observatør) 

 

Desuden deltog:  

Studerende Rasmus Støttrup (observatør, BDE) 

Studerende Faiza Awad Engdal Nielsen (observatør, GMM) 

Mette Bak Odder, Vejledning og studieinformation (observatør) 

Tine Fuglsang, Uddannelseskvalitet og studienævnsbetjening (referent) 
 

Fraværende med afbud:  
Studerende Cecilie Damgaard Jensen (næstformand) 

 

Punkt 1. Godkendelse af omlægning af sommereksamener 2020 

Til punktet var fremsendt sagsfremstilling fra beredskabsgruppen med principperne for omlægning af  

eksamener til digital form med afsæt i, at det nye eksamensformat holdes så tæt på det oprindelige for-

mat som muligt. Som udgangspunkt anvendes samme format ved reeksamen som ved den omlagte or-

dinære eksamen. Forslag til omlægning af eksamen for henholdsvis BDE, GMM og cand.polyt fra de re-

spektive studieledere var ligeledes fremsendt til punktet.  

 

På denne baggrund drøftede studienævnet de tre forslag. Fra BDE var der kommet et revideret forslag, 

da beredskabsgruppen havde opfordret til, at eksamenerne så vidt muligt beholdte samme eksamens-

format blot omlagt til digital form. Studienævnet drøftede i den forbindelse, hvilke problematikker der 

kunne opstå i forbindelse med mundtlige eksamener via Zoom. Der blev peget på, at eksamener med 

grafer og figurer kan være svære at afvikle digitalt. Det blev desuden fremhævet, at der skal være en be-

grundelse for, hvorfor enkelte fag ændres fra mundtlig til skriftlig, når de resterende ikke gør.  
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Studienævnet drøftede ligeledes eksamenssnyd i forbindelse med afvikling af digitale eksamener. Det 

blev fremhævet fra studieledernes side, at der generelt er gjort meget ud af at informere de studerende 

om de alvorlige konsekvenser ved eksamenssnyd. Det blev derfor ikke fundet nødvendigt at informere 

yderligere i forbindelse med eksamensomlægningerne.  

 

Den digitale afvikling af mundtlige eksamener via Zoom blev ligeledes drøftet af studienævnet. Der af-

ventes en fælles udmelding og vejledning om, hvordan underviserne kan omlægge til digitalt format, og 

hvordan de studerende kan forberedes på den valgte eksamensform. Supplerende vil der bliver rund-

sendt noget informationsmateriale på instituttet.  

 

I forlængelse af drøftelserne og på baggrund af det fremsendte materiale og det reviderede forslag fra 

BDE godkendte studienævnet de forslåede eksamensformer med følgende bemærkninger:  

 

o BDE: Projektledelse, Industri 4.0 og Forhandlingsteknik blev godkendt i deres oprindelige form 

ifølge det reviderede forslag, Supply Chain Management og B2B som en konvertering fra 

mundtlig til 4 timers hjemmeopgave ifølge forslaget. 

 

o GMM: Industrial Statistic & Decision Making blev godkendt som en konvertering fra WHAI + 

oral til 4 timers hjemmeopgave, da faget fremadrettet ændrer eksamensform til 4 timers sted-

prøve. Denne ændring sker på baggrund af opfordring om variation i eksamensformerne. De 

skriftlige eksamensspørgsmål til den aktuelle eksamen er udformet og klar. Operations & Qua-

lity Management og Purchasing & Product Development blev godkendt i deres nuværende form 

med en ændring fra forberedelse til ingen forberedelse til den mundtlige eksamen. 

 

o Cand.polyt.: Forslaget blev godkendt uden yderligere bemærkninger. 

 

Formatet for reeksamen er som udgangspunkt det samme som den ændrede ordinære eksamen. 

 

Som opfølgning blev det aftalt, at studienævnssupporteren orienterer prodekan, BSS Studier og institut-

tet om ovenstående. Der afventes fælles udmelding vedrørende omlægningen, og dernæst sikrer studie-

lederne i samarbejde med institutlederen, at de studerende orienteres om omlægningen.  

 
Mødet sluttede 13.00 
 
 

Hans Henrik Hansen, formand / Tine Fuglsang, referent 
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